

Title (en)
AN EXCAVATOR BUCKET.

Title (de)
BAGGERLÖFFEL.

Title (fr)
GODET D'EXCAVATEUR.

Publication
EP 0506758 A1 19921007 (EN)

Application
EP 91901329 A 19901211

Priority

- SE 9000820 W 19901211
- SE 8904302 A 19891221

Abstract (en)
[origin: WO9110016A1] The invention relates to an excavating bucket (3) which is intended for coaction with an excavating arm (2) forming part of an excavating machine (1). A rotatable brush (5) is arranged to take a first position in which the brush is swung into the bucket (3) and a second position in which the brush is extended from the bucket. In the first position, the brush (5) is located within a rearwardly open space (3a) formed in the rear part of the bucket.

Abstract (fr)
L'invention décrit un godet d'excavation (3) devant fonctionner avec le bras d'excavation (2) d'une excavatrice (1). Dans une première position, une brosse rotative (5) prend place par pivotement à l'intérieur du godet (3) et dans une seconde position, elle se trouve à l'extérieur de celui-ci. Dans la première position, la brosse (5) est placée dans un logement ouvert vers l'arrière (3a) et ménagé dans la partie postérieure du godet.

IPC 1-7
E02F 3/96

IPC 8 full level
E02F 3/96 (2006.01)

CPC (source: EP)
E02F 3/962 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9110016 A1 19910711; AT E123546 T1 19950615; DE 69019986 D1 19950713; DE 69019986 T2 19960404; EP 0506758 A1 19921007;
EP 0506758 B1 19950607; FI 922788 A0 19920616; FI 922788 A 19920616; SE 463217 B 19901022; SE 8904302 D0 19891221

DOCDB simple family (application)
SE 9000820 W 19901211; AT 91901329 T 19901211; DE 69019986 T 19901211; EP 91901329 A 19901211; FI 922788 A 19920616;
SE 8904302 A 19891221